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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

            2) Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

ΘΕΜΑ:  «Στόχος διαρρηκτών η εκκλησία της Αγίας Τριάδας στη Ραφήνα 

Αττικής» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

        

Για πολλοστή φορά δυστυχώς, στόχος της υψηλής εγκληματικότητας που 

καταγράφεται στην ανατολική Αττική  αποτελούν και οι εκκλησίες της 

περιοχής.  

 

Επιτήδειοι, ανενόχλητοι πλέον εισβάλλουν στον Ιερό χώρο των 

Ορθόδοξων εκκλησιών, προκαλώντας φθορές και παραβιάζοντας κάθε 

μέτρο ασφάλειας (κλειδαριές, κάγκελα, καγκελόπορτες, συστήματα 

συναγερμών κλπ). Εν συνεχεία, αφού ερευνούν το χώρο, αποσπούν 

χρηματικά ποσά από το παγκάρι, τάματα και άγιες εικόνες υψηλής αξίας.   

 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί ο Ιερός Ναός Αγίας Τριάδας στην 

Ραφήνα Αττικής, στον οποίο οι δράστες αφού έσπασαν τα κάγκελα 

ασφαλείας παραθύρου, εισέβαλαν στον Ιερό χώρο του Ναού και 

απέσπασαν χρήματα από το παγκάρι, στο οποίο οι πιστοί είχαν διαθέσει 

χρήματα για τον στολισμό του Επιταφίου για το επερχόμενο Πάσχα. 

 

Επιπροσθέτως ο Ιερός Ναός Παναγίτσας Αρτέμιδας αποτέλεσε στόχος 

ληστών, οι οποίοι είχαν αποσπάσει χρηματικό ποσό από το παγκάρι, όπως 

Σας είχα ενημερώσει και στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 2948/07-02-2022 

ερώτηση, ως μέσο κοινοβουλευτικού ελέγχου.  
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Υπενθυμίζεται δε, ότι λόγω των άγιων ημερών του Πάσχα, πλήθος πιστών 

συρρέει στις Εκκλησίες της χώρας, πράγμα το οποίο πιθανόν να τις 

στοχοποιήσει ακόμα περισσότερο στους επιτήδειους που σκοπεύουν στην 

απόσπαση υψηλού χρηματικού ποσού.  

 

 Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Έχει η αρμόδια αστυνομική Διεύθυνση εκκινήσει έρευνα, 

προκειμένου να εξαρθρώσει πιθανή σπείρα ληστών που στοχοποιεί 

Ιερούς Ναούς της ανατολικής Αττικής; 

2) Έχει προσαχθεί κανένας στην αρμόδια Αστυνομική Διεύθυνση ως 

ύποπτος για τα άνω αδικήματα; 

3)  Πόσα αστυνομικά οχήματα πλήρως επανδρωμένα εξυπηρετούν 

όλες τις απαραίτητες υπηρεσίες που αφορούν την περιφέρεια 

ανατολικής Αττικής;                           

 

                          Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




